
ش
ورز

ش
ورز

چهارشنبه 1۹ دی 1403 

شماره  432۵

FARHIKHTEGANDAILY.COM

FARHIKHTEGANONLINE

10

خداداد عزیزی در دیدار اخیر تیم منتخب 98 شرکت نکرد و این موضوع 

یادی به پا کرد؛ با این حال او می گوید به خاطر ضبط یک برنامه  حواشی ز

به این بازی نرسیده است. این در حالی است که به این بهانه، این فرصت 

دســـت داد تا با خداداد به صورت مفصل درباره انتخابات فدراسیون 

فوتبال و حواشی آن از جمله احتمال حضور علیرضا دبیر در انتخابات 

صحبت کنیم. البته که درباره گل زنی طارمی، سرمربی بعدی پرسپولیس 

و حتی احتمال حضور مجتبی جباری در هیئت مدیره اســـتقلال در این 

گفت و گو نظرات غزال تیزپای فوتبال ایران را جویا شـــدیم که در ادامه 

مشروح این گفت وگو را از نظر می گذرانید. 

صحبت را از گل زنی طارمی در سوپرجام ایتالیا آغاز کنیم. 

مـــن این بازی را ندیدم و وقتی آن را ندیدم، چطور می توانم درباره این بازی و 

گل زنی طارمی صحبت کنم! 

بعد از درخشش در پرتغال، بعد از نیم فصل حضور در ایتالیا، انتخاب اینتر 

 درست بود؟ 
ً
یابی می کنید؟ این انتخاب اصولا توسط طارمی را چطور ارز

خیلی اهمیتی ندارد و خودش بهتر می داند! هرکســـی باید خودش بداند چه 

کاری می کند و این انتخاب درست بوده یا خیر. 

یادی  انتخابات فدراسیون فوتبال دارد کم کم داغ می شود و افراد مطرح ز

در این مدت ثبت نام کرده اند. به نظر می رسد باید منتظر یک انتخابات 

پرشور باشیم. 

درباره انتخابات خیلی نظر خاصی ندارم؛ چون فکر می کنم تا زمانی که تاج 

 شانس بیشتری از بقیه دارد. 
ً
در عرصه باشد و در انتخابات شرکت کند، طبیعتا

ید؟  چه دلیلی برای این صحبت دار

بالاخره ســـالیان سال است که دارد در فدراسیون کار می کند و حتی به نظرم 

نتایجی که تیم ملی در این چند سال گرفته، نتایج بدی نبوده و نتایج قابل قبولی 

به دست آمده اســـت؛ بنابراین اگر بخواهیم به عملکرد رجوع کنیم، به نظرم 

نتایجی که تیم ملی در این دوره گرفته، خوب بوده اســـت. در مباحث دیگر 

هم فکر می کنم شانس ایشـــان بیشتر از بقیه است. درهرصورت او سالیان 

ســـال است دارد در فدراســـیون فوتبال کار می کند و همه زیروبم فوتبال را 

به خوبی می شناســـد؛ بنابراین فکر می کنم تا زمانی که تاج باشد بقیه شانس 

زیادی ندارند. 

درهرصورت همچنان در بحث اســـتخدام ویلموتس و برخی اتفاقات 

دیگر، اهالی فوتبال به تاج نمره قبولی نمی دهند. 

دوره قبل هم که او کاندید شـــد، بازهم این مسائل مطرح شده و مخالفان آن 

 
ً
زمان هم بودند، اما انتخاب شـــد. فکر می کنم باوجود آن چیز هایی که قبلا

اتفاق افتاده است، شانس تاج بیشتر از بقیه باشد. 

درباره دعوت از علیرضا دبیر برای حضور در انتخابات فدراسیون فوتبال 

ید؟  چه صحبتی دار

فکر نمی کنم دبیر به رشته ای بیاید که در آن تخصص ندارد. 

یر بار این درخواست نرفته است.  ایشان اعتقاد دارد که هنوز ز

فکر نمی کنم او بیاید. 

به نظر می رســـد فوتبالی ها به او پیشنهاد داده باشند. این امر را درست 

یابی می کنید؟  ارز

باید ببینیم آن فرد فوتبالی که به آقای دبیر گفته چه کسی بوده و دنبال چه بوده 

 فوتبالی ها قبول ندارند که یک چنین 
ً
است که این پیشنهاد را داده. چون معمولا

اتفاقی بیفتد، یعنی اینکه یک کشـــتی گیر رئیس فدراسیون فوتبال شود. حالا 

افرادی که چنین پیشنهادی را داده اند باید ببینیم چه کسانی و دنبال چه هدفی 

از این پیشـــنهاد بوده اند. حالا اینکه علیرضا دبیر کشتی را متحول کرده در آن 

شکی نیســـت؛ هم بحث نتیجه گیری و هم مباحث زیرساختی و امکاناتی. 

ولی اینکه آیا می تواند در فوتبال هم چنین تحولی را ایجاد کند، این ســـؤالی 

اســـت که در صورت حضور این چهره در فدراسیون فوتبال باید منتظر پاسخ 

 نمی پذیرند که یک غیر فوتبالی بر 
ً
آن باقی ماند. خانواده فوتبال معمولا

فدراسیون فوتبال مدیریت کند. همیشه صحبت های آن ها این امر 

 در زمان کفاشیان هم این صحبت ها مطرح 
ً
را نشان می دهد. مثلا

بود که او غیر فوتبالی است. 

وقتی کفاشـــیان حدود یک دهه بر فدراسیون 

یت کرد، شـــاید برخی بگویند  فوتبال مدیر

پس دبیر هم می تواند. 

به نظرم علیرضا دبیر در کشـــتی نشان داد که مدیریت را بلد است. بلد است 

چطوری کار کند و زیرساخت ایجاد کند. یا بلد است چطور تیم ملی اش را 

بگرداند. در این قضیه شـــکی نیست؛ اما اینکه می گویید فوتبالی ها سراغش 

رفته انـــد و گفته اند دبیر باید برای فدراســـیون فوتبـــال بیاید این یک مقدار 

عجیب وغریب اســـت. یک وقت است که اداره کل ورزش و جوانان به وی 

این پیشنهاد را می دهد که شما کشتی را متحول کرده اید پس اگر به فوتبال بیایید 

شـــاید بتوانید آن را هم متحول کنید، اما اینکه خانواده فوتبال از دبیر خواسته 

باشند؛ نمی دانم جریان چیست. 

نکته این است که در این دوره هم فوتبالی ها در انتخابات شرکت نکرده اند. 

نمی توانند بیایند؛ چون شانسی ندارند. 

چطور در رشته های دیگر مثل کشتی، وزنه برداری، دوومیدانی و تکواندو 

و حتی بسکتبال شـــاهد حضور مردانی از جنس این رشته ها در رأس 

فدراسیون هستیم؟ 

چون قوانینی که در فدراسیون فوتبال گذاشته اند در فدراسیون های دیگر برای 

انتخابات وجود ندارد. این قوانین در فدراسیون فوتبال باعث شده تا شانس برای 

فوتبالی ها به منظور تصاحب کرسی مدیریتی وجود نداشته باشد؛ درحالی که 

در کشتی یا وزنه برداری یا تکواندو و... چنین قوانینی نیست. 

شما برای این عرصه ورود نمی کنید؟ 

مگر دیوانه ام؟ هر چیزی جایی دارد و من هم اگر قرار باشـــد ورود کنم 

زمانی ورود می کنم که انتخاب شوم. الکی برای چه ورود کنم؟ ضمن 

اینکه تا زمانی که تاج حضور دارد، بقیه شانسی ندارند. 

چرا در بازی آخر تیم منتخب 98 در بازگشایی ورزشگاه آزادی حضور 

نداشتید؟ 

واقعیت این است که در حال ضبط برنامه ای بودم که هر کاری کردم نتوانستم 

به این بازی برسم. 

برخی می گویند به خاطر اینکه برومند و دایی به این بازی دعوت نشدند، 

شما هم نرفتید. 

کار داشتم و گرفتار بودم و به همین اندازه بسنده کنید. 

در نهایت هم بااین همه اخبار متناقض، ورزشگاه آزادی افتتاح نشد. 

آن چیزی که من دیدم به نظرم این ورزشگاه برای آماده شدن هنوز کار دارد. 

یم باقری، نظر شـــما درباره تداوم  به عنوان هم بازی و رفیق قدیمی کر

حضور این چهره در رأس کادر فنی پرسپولیس چیست؟ به نظر می رسد 

او خودش نفر اول بودن را دوست ندارد. 

من دوست دارم بماند؛ اما به نظرم کریم نمی ماند. 

برای نیم فصل دوم برای پرسپولیس چه نسخه ای می پیچید؟ 

به نظرم اگر کریم نباشـــد یک خارجی می آورند. من اگر باشم مربی ایرانی 

نمی آورم. 

یحیی گل محمدی چطور؟ 

یحیـــی با فولاد قرارداد دارد و امیدوارم مثل قضیه روانخواه نشـــود. یحیی با 

پرسپولیس نتیجه گرفته؛ اما اینکه به یکباره فولاد را ول کند و برگردد، درست 

نیست. 

 هم این اتفاق برایش در تیم پدیده افتاده بود. 
ً
قبلا

ربطی ندارد! همیشه این اتفاقات می افتد. 

ید؟  دربـــاره روانخواه و حضور یکبـــاره در تیم هوادار چه صحبتی دار

این سرمربی در این چند سال اخیر هیچ وقت بدون تیم نمانده است. 

اینکه بدون تیم می ماند یا نمی ماند را کاری ندارم. بالاخره در فوتبال ما از این 

اتفاقـــات زیاد می افتد درصورتی که وقتی یک مربی با تیمی قرارداد دارد باید 

صبر کند تا قراردادش تمام شـــود و بعد برود. همه حرف من این است. یعنی 

این تعهدی که آن قدر از آن صحبت می کنیم، اجرا شود. اما بالاخره روانخواه 

 یک چیزی بوده که رفته و ما از آن خبر نداریم. 
ً
هم شرایطی داشته و حتما

یتی باشـــگاه استقلال به وجهۀ این  حضور مجتبی جباری در بدنه مدیر

پیش کسوت محبوب استقلالی ها ضربه نمی زند؟ 

 نمی دانم. 
ً
نمی دانم! من خودم مدیریت را دوست دارم؛ اما نظر مجتبی را واقعا

یت تیم ها ورود نمی کنید؟  پس چرا به مدیر

بالاخره یک سری روابط می خواهد که من خیلی دنبال این طور روابط نیستم! 

خدادادعزیزیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:دوستدارمباقریبهعنوانسرمربیپرسپولیسادامهدهد؛امابهنظرمنمیماند

ورودبهانتخاباتفدراسیونفوتبال؟مگردیوانهام!
مدیریترادوستدارم؛امانظرجباریرانمیدانم فکرنمیکنمدبیربهرشتهایبیایدکهدرآنتخصصندارد

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

استقلالیهایکهفتهدیگرفرصتدارند

موسیمانهقبلازترکایران
نوتیسدادهبود!

پس از انتشار خبر نوتیس به منظور پرداخت حقوق معوقه پیتسو موسیمانه، 

سرمربی تیم استقلال به مدیران باشگاه، حالا این موضوع توسط یکی 

از بزرگ ترین رسانه های ورزشی کشور آفریقای جنوبی نیز تأیید شده 

است. وب ســـایت ساکر لادوما گزارش داده که موسیمانه از مدت ها 

پیش حقوق خود را دریافت نکرده و همین مسئله باعث بروز اختلافاتی 

میان وی و مدیران باشگاه استقلال شده است. دراین خصوص البته در 

»فرهیختگان« از این موضوع خبر داده بودیم که موسیمانه از زمان حضور 

در استقلال 2 ماه حقوق و دستمزد خود را طلبکار است.  موسیمانه که 

در ماه اکتبر به عنوان سرمربی استقلال منصوب شده بود، در شروع کار 

خود با این تیم با مشکلاتی روبه رو شد، اما در 9 بازی اخیر خود تیمش 

را بدون شکست نگه داشت و همین امر در اوایل حضور این سرمربی 

باعث شد تا هواداران استقلال خواستار تمدید قرارداد با این چهره شوند. 

بااین حال، این مربی آفریقایی به دلیل مشکلات مالی باشگاه، دو ماهی 

می شود که از دریافت حقوق خود محروم مانده است.  نکته قابل توجه 

اما دراین بین اینکه طبق شـــنیده های خبرنگار »فرهیختگان«، نوتیس 

موسیمانه جدید نبوده و مربوط به هفته گذشته و قبل از ترک ایران است. 

براین اساس تیم حقوقی موسیمانه اخطاریه ای به باشگاه استقلال ارسال 

کرده و خواستار آن شده تا حقوق معوقه وی طی 15 روز پرداخت شود. 

در غیر این صورت، موسیمانه می تواند قرارداد خود را یک جانبه فسخ 

کند؛ بنابراین استقلالی ها فقط حدود یک هفته دیگر فرصت دارند تا 

با این سرمربی برای پرداخت مطالباتش به توافق رسیده و او را از فسخ 

یک طرفه قرارداد منصرف کنند. 

موسیمانهدربارهتیمحسینی:
آنهامنظمبازیکردند

مثلثهجومیآلومینیومباکیفیتاست
امالطفیرامدنظرداریم

تیم استقلال در دیداری دشوار در هفته های آخر نیم فصل اول برابر 

آلومینیوم در اراک متوقف شـــد. از همان زمان برخی بازیکنان تیم 

اراکی چشـــم موسیمانه، سرمربی اســـتقلال را گرفته و او از همان 

روز نام محمدمهدی لطفی را به عنوان یکی از خرید های احتمالی 

آبی هـــا در نیم فصل مطرح کرد. این امـــر البته از همان ابتدا مورد 

مخالفت اراکی ها قرار گرفت. این در حالی است که گویا رجاییان، 

مدیرعامل آلومینیوم به تازگی رضایت خود را برای جابه جایی لطفی 

با یکی دو گزینه اســـتقلالی را اعلام کرده است. دراین بین شنیده 

می شود موسیمانه ضمن تعریف و تمجید از نحوه بازی تیم مجتبی 

حســـینی و ذکر این نکته که آلومینیوم تیمی است که خوب و منظم 

بازی می کند، از مثلث هجومی این تیم از جمله از بازیکنانی مانند 

لطفـــی و کاظمیان تمجید به عمل آورده؛ اما برای جذب بازیکن از 

تیم اراکی فقط لطفی را مدنظر قرار داده است. 

اخبار کوتاه

تیم شمس آذر که فصل گذشته پدیده مسابقات لیگ برتر بود و با عملکردی 

خارق العاده همه را شگفت زده کرد، فصل بیست و چهارم را دست کم گرفته و 

با عملکردی غیرحرفه ای در فصل نقل وانتقالات تابستانی، حضوری ضعیف 

در این دوره از مسابقات داشت. درحالی که تصور می شد مسئولان این باشگاه 

با کســـب تجربه ای بیشتر از یک فصل حضور در لیگ برتر حرفه ای تر عمل 

کرده و شرایط بهتری برای تیمشان ایجاد کنند، ضعیف تر از فصل قبل ظاهر 

شدند و با ازدست دادن کلیدی ترین مهره هایشان نه تنها نتوانستند جایگزین 

بهتری برای آن ها کســـب کنند، بلکه در جذب بازیکن بسیار ضعیف عمل 

کردند. شـــاید به همین دلیل است که در حال حاضر شمس آذر در جایگاه 

پانزدهم جدول رده بندی فقط با 1۳ امتیاز روزگار بدی را سپری کرده و جزء 

گزینه های سقوط به حساب می آید. 

اینجاجایماندننیست
 با شمس آذر شروع کرد که انگیزه چندانی 

ً
سعید دقیقی در حالی فصل را مجددا

برای همکاری با این تیم نداشت. دقیقی همان طور که گفته بود با بقا در لیگ برتر 

به هر آنچه ممکن بود با شمس آذر رسید. در واقع این باشگاه اهدافی مغایر با 

بلندپروازی های دقیقی داشت، به طوری که این مربی نمی توانست خواسته های 

خود را در لابه لای بی پولی های شمس آذر پیدا کند. مالکان این باشگاه در همان 

مصاحبه های پیش فصل اعلام کردند که هدفشان استفاده از جوانان و پرورش 

نیروهایی مســـتعد است؛ ازاین رو بقا در لیگ برتر حتی ممکن است به خطر 

بیفتد. فصل قبل در این باشگاه بازیکنان جوان و مستعد زیادی کار کردند؛ اما 

نه تنها عملکردی خوب داشتند، بلکه این سرمایه گذاری درآمدزایی هم برای 

باشگاه به همراه داشت. اما بازیکنانی که این فصل برای شمس آذر به میدان رفتند 

یا نتوانســـتند توانایی های خود را نشان دهند یا استعدادهایی نبودند که بتوانند 

علاوه بر اثبات توانایی های خود به روند روبه رشد این تیم کمک کنند. به نظر 

می رسد تفکر حرفه ای و کار تیمی پشت هدفی به نام استعدادیابی در باشگاه 

 بی پولی باعث شده است تا شعار جوان گرایی 
ً
شمس آذر وجود نداشت و صرفا

دهند. این در حالی اســـت که تیم شمس آذر تاکنون دو مربی به خود دیده و با 

قطعی شدن جدایی مهاجری، سومین مربی در فصل جاری نیز در راه است. 

مساوی
جدایـی سـعید دقیقـی از تیـم شـمس آذر و حضـور رضـا مهاجـری در جمع 

قزوینی هـا تفـاوت چندانـی به حال این باشـگاه نداشـت. دقیقـی در ۸ بازی 

هدایـت تیـم شـمس آذر را بـر عهـده داشـت که موفق به کسـب ۴ مسـاوی و 

یـک بـرد شـد. او از 2۴ امتیـاز ممکـن فقـط ۷ امتیـاز به دسـت آورد که یعنی 

فقـط 29.5 درصـد از امتیـازات موجـود را کسـب کرده اسـت. شـرایط برای 

 مشـابه پیـش رفـت و او که در این تیم با شکسـت مقابل 
ً
مهاجـری نیـز تقریبـا

پرسـپولیس شـروع کـرد، در طـول ۷ بـازی کـه هدایـت ایـن تیـم را بـر عهده 

داشـت فقـط دو بـرد بـه دسـت آورد و در هیـچ یـک از بازی هـا تن به تسـاوی 

نـداد. مجمـوع امتیـازات ایـن مربـی بـه واسـطه دو پیـروزی مقابـل خیبـر و 

تراکتـور فقـط ۶ امتیـاز بـود. به این ترتیـب او باتوجه بـه 21 امتیـاز موجـود 

فقـط 2۸.5 درصـد از امتیـازات را کسـب کـرده اسـت. آمـار بـرای هـر دو 

مربـی در تیـم شـمس آذر ضعیـف بـه نظر می رسـد. البتـه مهاجـری در جام 

حذفـی شـاهین را شکسـت داد و بـه دور بعـد راه پیـدا کـرد، ولی این شـرایط 

بـرای ادامـه همـکاری کافـی نبـود. هـر دو مربی که سـابقه خوبـی در فوتبال 

ایـران دارنـد نتوانسـتند از پس مشـکلات ایـن تیم بر بیایند. دقیقـی که همراه 

شـمس آذر بـه لیـگ برتـر صعـود کرده بود در یـک فصل حضـور در کنار این 

تیـم توانایی هـای خـود را نشـان داد. از سـوی دیگر، رضـا مهاجری که فصل 

گذشـته خیبـر را بـه لیـگ برتر رسـاند هم نتوانسـت در این تیـم کاری از پیش 

 مشـخص اسـت کـه مشـکل شـمس آذر مربیـان 
ً
ببـرد؛ به این ترتیـب کامـلا

ایـن تیـم نیسـتند. آن هـا همیـن حالا به جـز مصدومانـی که توان اسـتفاده از 

آن هـا را ندارنـد، ۶ جـای خالـی بـرای جـذب بازیکـن دارنـد و این نشـان از 

نیمکـت خلـوت آن هاسـت. از این شـرایط پیداسـت که حضـور پرقدرت در 

نقل وانتقـالات زمسـتانی بیـش از تغییـر کادر فنـی بـرای شـمس آذر اهمیت 

دارد. بااین حـال مدیـران ایـن باشـگاه به جـای توجـه به این موضوع اساسـی، 

روی تغییـر کادر فنـی زوم کـرده و گزینه هـای روی میـز را بررسـی می کننـد. 

تصوراتپورموسوی
جایگاه تیم شـــمس آذر در انتهای جدول موجب نارضایتی مســـئولان این 

باشـــگاه نیز است. به همین دلیل پس از ۷ هفته آن ها بار دیگر به فکر تغییر 

افتادند. درحالی که پس از جدایی سعید دقیقی از تیم شمس آذر، گزینه هایی 

همچون مسعود شجاعی، رضا مهاجری، رسول خطیبی و سیروس پورموسوی 

گزینه های مربیگری در این تیم بودند، حالا بار دیگر از آن جمع، ســـیروس 

پورموسوی گزینه هدایت شمس آذر شده است و سه گزینه دیگر نمی توانند 

شانس مربیگری در این تیم را داشته باشند. 

از باشگاه شمس آذر خبر می رسد توافقات نهایی با مهاجری صورت گرفته و 

تنها مانع مبلغ قرارداد این مربی است که طبق شنیده ها آن هم مراحل پایانی 

خود را ســـپری می کند. به این ترتیب مربی جدید شمس آذر 15 هفته فرصت 

دارد تا شرایط را به نفع این تیم تغییر دهد. پورموسوی فصل گذشته به همراه 

اســـتقلال خوزستان این فرصت را داشت تا پس از یک نیم فصل ناموفق، در 

نیم فصل دوم تیمش را از سقوط نجات دهد. ازاین رو قصد دارد هرطور شده 

هدایت شمس آذر را بر عهده بگیرد، چراکه فکر می کند طبق تجربه می تواند 

آن ها را از ســـقوط نجات دهد. با این تفاوت که گروه ملی در نقل وانتقالات 

زمستانی برای استقلال خوزستان سنگ تمام گذاشته بود و با جذب بازیکنان 

و مهره های کارآمد شـــرایط بقا را برای پورموسوی فراهم کرد. حالا باید دید 

آیا مدیران باشـــگاه شمس آذر نیز همچون گروه ملی توان تأمین خواسته های 

این مربی را دارند یا همکاری میسر نمی شود. 

گزینههابهصفشدند
اصلی تریـن گزینـه تیم شـمس آذر سـیروس پورموسـوی اسـت. البته مهدی 

 به باشـگاه شـمس آذر لینک شـده، اما شـانس پورموسـوی 
ً
رحمتی هم اخیرا

باتوجه بـه تلاش هایـش و افـرادی که برای تصدی هدایت شـمس آذر واسـطه 

کرده اند، بیشـتر اسـت. البته بحث اسپانسـر هم به شـدت در تصمیم نهایی 

تأثیرگذار اسـت، چراکه شـمس آذر مشـکل مالی دارد و حتی یکی از دلایل 

قرارگرفتـن آن هـا در انتهـای جـدول همیـن مشـکلات مالی اسـت. به همین 

دلیل اگر مربی روی کار بیاید که بتواند اسپانسـری قوی برای تأمین هزینه ها 

بـا خـود بیاورد، شـرایط در این باشـگاه مطلوب شـده و نه تنهـا می توانند چند 

بازیکـن موردنیـاز خود را خریـداری کنند، بلکه با تقویت تیم و برگزاری اردو 

زمینه سـاز حضـوری بهتـر در نیم فصـل دوم خواهنـد شـد. قـرار بـود مهدی 

رحمتی در ابتدای فصل با شـرط آوردن یک اسپانسـر مسـئولیت هوادار را بر 

عهـده بگیـرد، امـا در ایـن مهـم ناکام بود؛ ازاین رو بعید اسـت در شـمس آذر 

نیـز تـن بـه چنیـن کاری بدهـد. البته شـرایط شـمس آذر باتوجه بـه هوادارانی 

کـه دارد بـا تیـم هـوادار متفـاوت اسـت. بااین حـال اولویـت شـمس آذر پول 

و حضـور پرقـدرت در نقل وانتقـالات زمسـتانی اسـت. در گفت وگویـی که 

پیش ازایـن بـا مسـئولان باشـگاه داشـتیم، ادعـا کـرده بودنـد سـرمربی هـر 

 در پیـش فصـل کاری از 
ً
بازیکنـی را بخواهـد برایـش می خرنـد، امـا عمـلا

پیـش نبردنـد و حـالا همه چشـم امیدشـان به فصل نقل وانتقالات زمسـتانی 

اسـت. البتـه در شـرایط فعلـی بازیکنـان زیـادی در مارکت زمسـتانی وجود 

ندارند، بااین حال اگر شـرایط مالی در این باشـگاه مسـاعد باشـد می توانند 

باتوجه بـه لیسـت خـروج برخی تیم هـا، بازیکنان موردنیازشـان را به خدمت 

بگیرنـد. به این ترتیـب باتوجه بـه قطعی شـدن جدایی رضا مهاجـری از جمع 

شـمس آذری هـا، بـه زودی سـومین مربی فصـل جاری این تیم معرفی شـده 

و آن هـا بـه لحـاظ تغییـر مربـی در فصـل جاری به رکورد سـه تغییـر خواهند 

رسـید و حتـی شـاید تـا پایان فصل ایـن رکـورد را افزایش دهند.
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